
Bespreekpunten SP bij agendapunt B3.  
 
1. Nadat 2015 als overgangsjaar is gebruikt, is het college voornemens om per 1 januari 2016 de HH1 
af te schaffen. Hoe kijken de andere commissieleden aan tegen deze grote en ingrijpende overgang 
voor cliënten? 
 
2. Het afschaffen van de HH1 heeft als indirect effect dat circa 300 thuiszorgwerkers hun baan per 1 
januari 2016 verliezen. Hoe kijken de andere commissieleden aan tegen dit verlies van 
werkgelegenheid? Zijn andere fractie met de SP-fractie van mening dat de gemeente Groningen als 
(oud-) opdrachtgever een verantwoordelijkheid heeft voor deze mensen? 
 
3. Zijn andere fracties bereid om met de SP-fractie na te denken over alternatieven voor de 
omschakeling van de huishoudelijke hulp naar een algemene voorzieningen?  
 
 


